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Vraag en beantwoording wel/niet op de site bestuur.gooisemeren.nl (doorhalen wat niet van toepassing is)*. 

 

Naam en fractie: Erik Pieter Vlaanderen 

Datum indiening: 4 juni 2021 

Datum antwoord: 15 juni 2012 

Onderwerp: GAD inzameling en grondstoffenvisie 

 
Vraag: 
1.is er een grondstoffen-visie mogelijk indien wij de burgers van ons vervreemden door onvoldoende dienstverlening 
 
Antwoord:  
In de voorgestelde Grondstoffenvisie zijn Dienstverlening, Kosten en Duurzaamheid de belangrijkste criteria waarop gestuurd 
gaat worden. Deze grondstoffenvisie zal na vaststelling vertaald worden naar een nieuw uitvoeringsplan huishoudelijk afval. 
Wij zijn het met u eens dat er daarbij een goede balans gezocht moet worden tussen kosten, duurzaamheid én 
dienstverlening. Het is nu aan de gemeenten en haar raden om daar op basis van de visie keuzes in te maken.   
 
Vraag: 
2 waarom mag in Muiden -Muiderberg niet gewoon Heinze/Crescendo op zaterdag blijven ophalen. 
wat zijn daarvan de financiele voor en nadelen  
2a. waarom is er niet overlegd met deze muziekverenigingen. 
2b. waarom duurt het weken eer we een toelichting beschikbaar krijgen ( pas afgelopen zaterdag!!) 
2c. waarom moet het met stoom en kokend water door onze strot gedwongen worden? 
 
papier ophalen gaat in Muiden/Muiderberg al 40 jaar goed; en levert goodwill en begrip op voor de gescheiden afval 
verwerking 
2d. Wat zijn de financiële baten van deze overval 
wat zijn de lange termijn kosten ( ook niet financieel )voor het duurzaamheidsbeleid. 
 
Antwoord:  
2. De inzet van verenigingen bij de inzameling van oud papier is erg waardevol. In de Regiobegroting 2022 wordt voorgesteld 
om de inzameling van oud papier professioneel overdag door de GAD te laten organiseren, vanwege de daarbij vermelde 
redenen. Het plan daarbij is om de inkomsten van de verenigingen tijdens de overgang naar nieuwe werkzaamheden waar ze 
een vergoeding voor krijgen te waarborgen. Wij zijn ons zeer bewust van de rol en belang van verenigingen. Tegelijkertijd 
hebben wij het belang van gelijke en ritmische inzet van personeel en het wagenpark; ook vanuit het perspectief naar het 
ritme van een constante dienstverlening naar uw inwoners.  
 
Indien oud papier overdag door de GAD wordt opgehaald (13 keer per jaar ipv 12 keer per jaar) dan levert dit een besparing op 
van € 74.000. Indien de verenigingen 13 keer per jaar oud papier gaan doen dan leidt dit tot een verhoging van € 80.000. Per 
saldo levert professioneel inzamelen minimaal € 154.000 op. 
 
2a. In februari 2020 zijn er 2 bijeenk0msten geweest met de verenigingen. Er is toen gesproken over het nu en de toekomst. 
Ook is de vraag gesteld of verenigingen per se papier willen blijven inzamelen of dat ze ook eventueel andere 
werkzaamheden zouden willen doen voor een vergoeding. Na besluitvorming zullen we verder in gesprek gaan met de 
verenigingen. 
 
2b.  De Regio heeft op verzoek van de gemeenten een toelichting gegeven op het ophalen van oud  papier voor de 
verschillende verenigingen in de Gooi en Vechtstreek oplevert. Dit overzicht is met de colleges gedeeld. Het is later aan de 
stukken voor de Raad toegevoegd, na fiat van de verantwoordelijk bestuurders.  
 
2c. Het is aan de gemeenteraad wensen en bedenkingen te formuleren met betrekking tot  de concept-begroting van de 
Regio Gooi en Vechtstreek incl. de daarin voorgestelde bezuinigingsmaatregelen. 
 
2d. Zie bovenstaand antwoord bij vraag 2 en de begroting 2022 – 2025 van de Regio gooi en Vechtstreek. 
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Vraag: 
3 wat kost een normale dienstverlening: 
a een begrijpelijk schema 
b burgers weer per app te waarschuwen wanneer wat wordt opgehaald 
c GFT tussen 1 april en 1 november wekelijks ophalen ( in ieder geval inde groenrijke gebieden) 
d wat kost het aan milieu schade als mensen afval dumpen in de natuur 
e weegt dat op tegen de besparing door niet meer gratis het groot huisvuil op te halen 
f wat zijn de kosten als er ziekten uit breken door het onvoldoende ophalen van gft en restafval 
g wat zijn de baten als we het plastic gewoon in de grijze container stoppen en stoppen met pmd gescheiden ophalen; wegen 
de baten van het niet meer beschikbaar stellen van doorzichtige pmd-zakken op tegen de baten 
h wat kost het om restafval iedere 2 weken op te halen ( in ieder geval in de zomer? 
gaarne zsm een gedegen antwoord. 
 
 
Antwoord:  
 

a. De kosten van de huidige dienstverlening zijn terug te vinden in de begrotingen van de Regio Gooi en Vechtstreek.  
 

b. De inwoners kunnen gebruik maken van een app waarin zij gewaarschuwd worden wanneer de kliko aan de weg 
gezet moet worden. Zij kunnen daarbij zelf aangeven wanneer zij daaraan herinnerd willen worden. Indien daar 
problemen mee ervaren worden, dan wel dat hierbij hulp nodig is kan daarover contact worden opgenomen met de 
klantenservice van de GAD. In de huidige voorstellen wordt uitgegaan van een tweewekelijks ritme/begrijpelijk 
schema.  

 
c. De meerkosten hiervan bedragen ca. € 1,1 mln t.o.v. de voorgestelde variant (hele jaar tweewekelijks).  

 
d. Het is zeer ongewenst en niet toegestaan als er afval gedumpt wordt in de natuur. Het opruimen hiervan kost 

uiteraard geld. De hoogte hiervan is moeilijk vooraf in te schatten. 
 

e. Het gratis ophalen van grof huishoudelijk afval is een vrij dure en intensieve service voor een kleine groep inwoners 
die daar veel gebruik van maakt. Daarnaast is dit beleid in veel regio’s in het land al zeer gebruikelijk. Onze 
inschatting is dat de hiermee gegenereerde inkomsten ruim opwegen tegen de eventuele extra inzet die nodig is om 
onverhoopte dumpingen op te ruimen. 
 

f. De algemene verwachting is dat de kans hierop verwaarloosbaar klein is. 
 

g. Deze gegevens staan in de separaat verstuurde PMD-afweging vermeld. 
 

h. Het verhogen van de frequentie van restafval van driewekelijks naar tweewekelijks kost ca. € 641.000 extra per jaar 
ten opzichte van de  huidige situatie (driewekelijks). Het is vanuit het perspectief van kostenefficientie belangrijk dat 
het verhogen van de restafvalfrequentie in samenhang wordt gezien met de andere inzamelfrequenties (GFT, PMD, 
Papier en Karton). Het deels invoeren van een andere frequentie in een korte periode van het jaar is niet efficiënt 
voor de planning van personeel en materieel. Het tweewekelijks ophalen van restafval heeft direct invloed op de 
afvalscheiding van de overige fracties (GFT, PMD, Papier, Textiel en Glas). Mogelijk ervaren stankoverlast bij een 
tweewekelijkse GFT-inzameling is een aspect dat in de integrale afweging zal worden meegenomen. Deze effecten 
op het gebied van milieu, dienstverlening en kosten zullen moeten worden doorgerekend en in samenhang worden 
beschouwd.  

 
Vraag: 
4. n.b. wat zijn de baten en lasten om uit het regio-bestuur te stappen? 
de afstand burger-bestuur wordt door de niet democratisch gekozen regio namelijk ernstig in gevaar gebracht! 
 
Antwoord:  
Uittreding uit de Gemeenschappelijke Regeling Gooi en Vechtstreek is geregeld in artikel 40 van de Gemeenschappelijke 
Regeling. 
 
 
 


